

《单词百科:HFM是什么意思?HFM怎么发音?HFM的解释和用法》

英语单词HFM是什么意思?HFM怎么读?HFM怎么发音?简答网为您整理了HFM的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



HFM的意思

1、[医][=hemifacial microsomia]半面（身材）短小，偏侧矮小;

HFM的双语例句

1、A Study of Comparison for VFM and HFM in the High Energy Collision

高能碰撞中横向矩与纵向矩的比较研究~1

2、Therefore, in the study nonlinear phenomena in high energy collisions the HFM can be used only in combination with the cumulant variables.

因此，在 高能碰撞非线性现象（间歇和分形）的研究中，只有采用了累积变量时，才能使用横向阶乘矩进行计算。

3、 This formula can integrate MSC and HFM with the optical model and can give self-consistent and uniform description for nuclear reaction.

这一公式将MSC和HFM与光学模型相联系，对核反应给出自治和一致的描述。

4、 Studies on Extraction and Mass Transfer of Samarium and Neodymium in Hollow Fiber Membrane (HFM) with HEH/ EHP

HEH/EHP在中空纤维膜器中萃取钷、钆及传质研究

5、 Objective To explore the efficacy of human fetal membranes (HFM) pressing in combination with infrared irradiation (II) in treating ulcer stage pressure sores.

目的探讨人胎膜敷贴联合红外线灯照射治疗溃疡期压疮的效果。

6、 The finite element model of the HFM patients were set up, the mandibular distraction procedure was calculated, the path of distraction and stress distribution was simulated. 3.

建立了半侧颜面短小畸形患者下颌骨的有限元模型，并且模拟了下颌骨牵张成骨过程的运动轨迹和骨软组织应力分布情况。

7、 The wideband active signal detector is presented and simulation is given. The result proves this detector is efficient, and that non-rectangle enveloped HFM signal is the optimal detection signal.

给出了宽带主动信号检测器的形式，并进行了仿真研究，证明宽带检测器的有效性，同时验证了非矩形包络双曲调频信号为最佳检测信号。

以上是简答网为您整理的HFM怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于HFM的用法、HF

M的释义、HFM的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/HFM>